Sports in Great Britain

Stratford-upon-Avon lies at the very heart of England. It attracts people not only by its history and connection with William Shakespeare, but also by its wonderful nature and typical English character. 

Stratford stands on the river Avon and is one of the oldest market towns. It has still preserved its own character and atmosphere, as you will not see modern buildings there. The houses are small and lot of them are very old. Some of them date back to Shakespeare’s time. 

Here you can visit Shakespeare’s birthplace (it is a museum now), Anna Hathaway’s cottage (the early home of Shakespeare’s wife), the foundations of the New Place, where Shakespeare lived when he retired and died in 1616 (now there is only a wonderful garden on the place of the house). Just round the corner there is Grammar school that Shakespeare used to attend. 

Here in Stratford there is Holy Trinity Church where William Shakespeare was buries. Thousands of people from all parts of England and foreign visitors come here on Shakespeare’s birthday (23rd April) to pay tribute to the great poet. 

Among other sights connected with the name of Shakespeare there is an interesting monument with the statue of the great poet on top and with characters from his plays round it. And, of course, you should visit the Royal Shakespeare Theatre, a red-brick building standing on the banks of the Avon. It was opened on 1932 as a living memorial to the poet’s work. The Royal Shakespeare Company, which is one of the best known and largest theatre companies in the world, regularly performs here and in the Barbican Centre in London. 

Перевод текста: Sports in Great Britain 

Stratford-Эйвон лежит в самом сердце Англии. Это привлекает людей не только его историей и связью с Уильямом Шекспиром, но также и по его замечательной природе и типичному английскому характеру. 

Stratford выдерживает на реке Эйвон и - один из самых старых городов рынка. Это все еще сохраняло его собственный характер и атмосферу, поскольку Вы не будете видеть современные здания там. Здания являются маленькими, и партия их очень стары. Некоторые из них относятся ко времени времени Шекспира. 

Здесь Вы можете посетить место рождения Шекспира (это - музей теперь), дом Анны Хатоей (ранний дом жены Шекспира), фонды Нового Места, где Шекспир жил, когда он удалился и умер в 1616 (теперь есть только замечательный сад на месте дома). Только за углом есть Средняя школа, которую Шекспир имел обыкновение посещать. 

Здесь в Stratford есть Святая Церковь Троицы, где Уильям Шекспир был, хоронит. Тысячи людей от всех частей Англии и иностранных посетителей приезжают сюда в день рождения Шекспира (23-ьего апреля), чтобы отдать дань большому поэту. 

Среди других достопримечательностей, связанных с названием Шекспира есть интересный памятник со статуей большого поэта на вершине и с характерами от его игр вокруг этого. И, конечно, Вы должны посетить Королевский Театр Шекспира, красное кирпичное здание, стоящее на банках Эйвона. Это было открыто на 1932 как живущий мемориал работе поэта. Королевская Компания Шекспира, которая является одной из самых известных и наибольших театральных компаний в мире, регулярно выполняет здесь и в Центре Барбакана в Лондоне.

